
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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Z A P I S N I K 
 
10. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v torek, 22. decembra 2015 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 27 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan Glamočić, 

Olga Franca, Damian Fischer, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, Darija Krkoč, 

Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, 

Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Alberto Scheriani, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko 

Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz  in Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotni so bili: Aleš Bržan, Mojca Hilj Trivič, Kristina Radovčić, Tomaž Slavec, 
Mario Steffè in Vlasta Vežnaver. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda in njegove spremembe so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so tudi predlog članice občinskega sveta Polke Boškovič za razširitev predloga 
dnevnega reda s točko:  

 

- Sprejem 15-dnevnega roka za objavo javnega razpisa o izbiri upravitelja 

Obalnega zavetišča za zapuščene živali  

 



Predsedujoči  je ugotovil, da je bil tak predlog za razširitev predloga dnevnega reda že 
podan za prejšnjo sejo Občinskega sveta, 3. decembra  2015  in ni bil sprejet. Zato je tudi 
ocenil, da ni potrebno ponovno mnenje župana in občinske uprave k navedenemu predlogu. 
Mnenje direktorice občinske uprave je bilo tedaj negativno. 
 
Predlagateljica predloga za razširitev predloga dnevnega, Polka Bošković, članica 

Občinskega sveta je podala dodatno obrazložitev predloga. 

V razpravi je sodeloval Timotej Pirjevec, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Zaradi tehničnih težav z glasovalno napravo je predsedujoči odločil, da bo ugotavljanje 
navzoćnosti in glasovanje potekalo z vzdigovanjem rok in kartončki.  
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta, za  razširitev 
predloga dnevnega reda s točko: »Sprejem 15-dnevnega roka za objavo javnega 
razpisa o izbiri upravitelja Obalnega zavetišča za zapuščene živali« NI SPREJEL (25 
prisotnih – 4 za, 15 proti).  
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 3/12-
2015 
 

     1/1  Predlog sklepa o potrditvi sporazumov in pisma o nameri med Mestno občino Koper       
            in Občino Ankaran 

 
2. - Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2015 – prva obravnava s    

  predlogom za skrajšani postopek 
 
- Predlog sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem  
  Mestne občine Koper za leto 2015 
 

3. Predlog odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Koper 
– prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

     3/1  Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih taksah v Mestni     
            občini Koper – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

4. Predlog Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Koper za leto 2016 

 
5. Predlog sklepa o zagotavljanju lekarniške dejavnosti 

 
6. Predlog sklepa o podaljšanju veljavnosti sklepa o znižanju najemnin poslovnih 

prostorov v historičnem mestnem jedru Kopra v lasti Mestne občine Koper 
 

7. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

8. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 

 
 



Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 3/12-2015 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (26 prisotnih – 25 za, 0 proti) zapisnik 9. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 3. decembra 2015 v predloženem 
besedilu. 
 
 
Zaradi tehničnih težav z glasovalno napravo je predsedujoči sejo prekinil za 10 minut. 
  

X X X 
 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 26 članov 
Občinskega sveta. 
 

Ad 1/1 
 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SPORAZUMOV IN PISMA O NAMERI MED MESTNO 

OBČINO KOPER IN OBČINO ANKARAN 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo 

 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o potrditvi sporazumov 
in pisma o nameri med Mestno občino Koper in Občino Ankaran v predloženem 
besedilu.  

 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2015 – PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
in 

PREDLOG SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM 
PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2015 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno na seji so člani Občinskega sveta  
prejeli še spremembo besedila predloga odloka oz. dopolnitev proračuna. 
 



Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 

 
 
POROČEVALKI: 
 

- kot predstavnici predlagatelja 
   dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo in  

MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine.  
 

Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet je SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 2 proti) naslednji 

 

S K L E P 

 

1. Sprejme se Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2015 – 

prva obravnava. 

 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti)  
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2015. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče.  
 
Občinski svet JE  SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o proračunu Mestne občine Koper za leto 2015 v predloženem 
besedilu.  

  
 
Občinski svet je SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o letnem načrtu 
ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2015 v 
predloženem besedilu.  
 
 
 



Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V 
MESTNI OBČINI KOPER – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI 

POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v 

Mestni občini Koper – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti)  
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Koper.  
 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo bo podala Maja Šviligoj Cernaz, vodja Urada za nepremičnine. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini 
Koper v predloženem besedilu. 
 
 

 
  



Ad 3/1 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKIH 
TAKSAH V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet,  
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
NATAŠA LIKAR, vodja Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih 

taksah v Mestni občini Koper  – prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 0 proti)  
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih taksah v Mestni občini 
Koper. 
 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih taksah v Mestni 
občini Koper v predloženem besedilu. 
 
 

 
 



Ad 4 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA STANOVANJSKEGA 
SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2016 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor Mestne občine Koper.  

 
POROČEVALEC 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljala sta: Olga Franca, članica Občinskega sveta in Darko Kavre, direktor Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 4 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

 

Sprejme se Poslovni in finančni načrt Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2015 v predloženem besedilu.  
 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O ZAGOTAVLJANJU LEKARNIŠKE DEJAVNOSTI 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljala sta: Olga Franca, članica Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, vodja Urada za 
družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o zagotavljanju 
lekarniške dejavnosti v predloženem besedilu. 
 
 



Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O PODALJŠANJU VELJAVNOSTI SKLEPA O ZNIŽANJU 
NAJEMNIN POSLOVNIH PROSTOROV V HISTORIČNEM MESTNEM JEDRU KOPRA V 

LASTI MESTNE OBČINE KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 
  

Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 25 za, 0 proti) Sklep o podaljšanju 
veljavnosti sklepa o znižanju najemnin poslovnih prostorov v historičnem mestnem 
jedru Kopra v lasti Mestne občine Koper v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 7 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Prejeli so: 
 

- Predlog sklepa o določitvi kandidatov za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v 
Kopru 

 
Poročal ni nihče. 
 
Razpravljali so: Olga Franca, Bojan Tavčar in Igor Hrvatin, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o določitvi kandidatov 
za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Kopru v predloženem besedilu. 
 
 
                                                                Ad 8 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Vlagam nekaj vprašanj pisno. Glede na to, da nas je župan obdaril s takim lepim koledarjem 
Kapovizija, bi vprašala in resno sprašujem, ali je to dosmrtna vizija Mestne občine Koper. 



Ne, ker v proračunih in v razvojnih programih nikjer nisem zasledila, da bi imeli številke, ki bi 
potrjevale to, takšne lepe slike, kot so tukaj narisane in jih bodo obesili naši občani na svoje 
zidove, kajti tudi Land mark, po odgovorih, ki sem jih dobila od MOK-a, je, da je projekt 
začasno zamrznjen. Pomeni je globoko v zmrzovalniku. Torej se mi zdi poraba denarja za 
takšen namen, s takšnim, če rečem, zavajanjem, res nesmotrna in prosim za podatek, koliko 
denarja se je za to namenilo. 
 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
skladno s Poslovnikom občinskega sveta vlagam naslednja svetniška vprašanja: 
 

1. IZGRADNJA NOVEGA VRTCA V DEKANIH 
 
Zanima me, katere aktivnosti je MOK doslej v posameznih letih opravila, posebej za leto 
2015, stroški in v kakšni fazi je trenutno projekt. Kdaj se bo pričela gradnja in kdaj bo 
vselitev?  
Naj spomnim na volilni program KJN, ki je že pred leti obljubil izgradnjo novega vrtca, do 
danes pa se še ni nič premaknilo, zato postavljam pod vprašaj verodostojnost volilne 
obljube.  
 

2. SANACIJA POSLEDIC NARAVNIH NESREČ – PLAZOV 
 
Prosim za podatke za posamezno poslovno leto in za posamezno naravno nesrečo glede na 
kraj, podatek o izvršenih aktivnostih MOK, višine posameznega stroška in izvajalca naročil s 
strani MOK. Kdaj bo MOK zagotovila zadostna sredstva za dokončno sanacijo posameznega 
prizadetega območja oz. objekta?  
 

3. POGODBE ZA PRAVNO SVETOVANJE MOK NA DAN 1.12.2015  
 
 S katerimi odvetniškimi in svetovalnimi družbami ima MOK sklenjene pogodbe, kolikšna so 
plačila za opravljene storitve bila v letu 2015 in katere predmete posamezna pogodba 
pokriva. Želim kopijo teh pogodb. 

4. USMERJEVALNE TABLE DO POSAMEZNIH OBJEKTOV  
 
Predlagam, da pristojne službe naredijo analizo stanja na področju usmerjevalnih tabel in 
odpravijo pomanjkljivosti. Npr. usmeritev do Obalnega doma upokojencev Koper praktično ni 
v nobeni smeri.  
 

5. KADROVSKA STANOVANJA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MOK  
 
Prosim za podatke za posameznega nosilca kadrovskega stanovanja in sicer: 
 

- datum sklenitve pogodbe, 
- višina najemnine na dan sklenitve in višina najemnine za 12/2015, 
- površina stanovanja, lokacija, 
- kdaj je JSS izvedel kontrolo upravičenosti zasedbe, s katerimi dokazili razpolaga in 

ali so bile ugotovljene morebitne nepravilnosti, 
- knjigovodska in tržna (ocenjena) vrednost posameznega stanovanja, 
- ocena upravičenosti zasedbe kadrovskega stanovanja za posameznega najemnika.  

 
Za odgovore se zahvaljujem.« 
 
 



MARIN MARASOVIČ, vodja Kluba članov SMC:  
 
Jaz bi imel dve zadevi. Eno bom oddal pisno, tako da o njej ne bom govoril. Gre pa za 
ureditev določenih parcel, ki so v občinski lasti. 
 
Druga zadeva pa, ne vem, spoštovani kolegi, če veste, da obstaja resna namera, da se v 
bistvu problematika obalne oskrbe s pitno vodo reši z desalinizatorjem, ki naj bi stal v Izoli. 
Se pravi, da bomo pili razsoljeno morsko vodo in se s tem očitno želimo pridružiti 
puščavskim deželam. Nam status alpske državice več ne ustreza. Tako, da bi prosil za 
uradno stališče občine do te rešitve. 
 
PISNO:  
 
»Na seji Občinskega sveta MOK dne 22.12.2015 vlagam naslednjo pobudo:  
 
Mestna občina Koper je lastnik in upravljalec naslednjih parcel na območju k.o. 2606 
Semedela: 536/2, ki v naravi predstavlja zelene površine ter 539/9, 539/10, 539/11 in 539/13, 
ki v naravi predstavljajo asfaltirane parkirne površine ob in med stavbami na naslovih Cesta 
na Markovec št. 47-63. Na parceli 536/2 raste mnogo mogočnih dreves, ki s svojimi 
neurejenimi krošnjami pomenijo konstantno grožnjo varnosti ljudi in premoženja, tako samih 
večstanovanjskih stavb, kot tudi avtomobilov, ki so pod drevesi na parkirnih površinah 
parkirani. 
 
Kot občinski svetnik dajem pobudo pristojnim službam, da uredijo drevesa in zelenje na 
način, da varnost ljudi in premoženja ne bo ogrožena, ter da se parkirna mesta dostojno in 
učinkovito zarišejo oz. primerno uredijo. Za kakršnokoli pomoč sem pristojnim osebno na 
voljo. 
 
Že vnaprej se zahvaljujem za ukrepanje in Vas prav lepo pozdravljam.« 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.15 uri. 
 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 
 
  

 
 
 

  

 


